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Zápis č. 20 zjednání Dopravní komise Rady městske casti Praha 21

Datum konání: 2. 6. 2021

Čas konání: 17:00 hod — 19:00 hod

Misto konání: VZM ÚMČ Praha 21

Přítomni: Ing. Martin Kňákal, lng. Josef Roušal, Zdeněk Růžička, Milan Samec, Ing. Jan Veselý,

Ing. Vladimír Vlachovský

Tajemník: Radek Ladman

Nepřítomni/omluveni: Ing. Martin Daniel, Libor Václavík, Bc. Karel Zmeškal

Neomluveni: Jaroslav Merta

Předseda komise včase 17:35 hod konstatuje, že komise je usnášeníschopná, je přítomno 6

členů a zahajujejednání.

Předseda předkládá návrh programu jednání a probíhá hlasování:

Návrh programu jednání:

1. Hlasování o programu

2 Zápis z minulé DK

3 Dopravní anketa — výsledky, podněty, využití

4 Lokality měření rychlosti

5. Metodika dopravního prostoru — info o stavu, další postup

6. Dopravní řešení křižovatek — prověření poměrů, rozhledů atd. - výstupy, postup

7 Cyklostezka Staroklánovická - posun v přípravě

8 Plán práce na zbytek období

9. Možnosti spolupráce pro kultivaci travnaté plochy za prodejnou Lidl

1O Pokračování prací na polní cestě od Ježovické
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11. Klánovická spojka — modelová data — názory komisařů

12. Různé

1) Hlasování o programu jednání:

Přistoupeno k hlasování o programujednání:

Hlasování: Pro 6, proti 0, zdržel se 0

Program jednání byl schválen

2) Zápis z minulého jednání DK

Přistoupeno k hlasování o zápisu z minulého jednání:

Hlasování: Pro 6, proti 0, zdržel se 0

Zápis byl schválen

3) Dopravní anketa — výsledky, podněty, využití

Proběhla debata o zpracování výstupů z ankety, bylo konstatováno, že došlé podněty zahrnují

velké množství dat. Výsledky dopravní ankety budou využity při rekonstrukcích komunikací.

4) Lokality měření rychlosti

Bylo konstatováno, že přes objektivní skutečnosti je vhodné stávající počet míst měření

rychlosti rozšířit a intenzitu měření zvýšit. Uvedené je podstatné pro zklidnění dopravy a

dodržování rychlostních limitů, jejichž porušování byla častá připomínka v dopravní anketě.

5) Metodika dopravního prostoru — informace o stavu, další postup

Komise považuje tuto otázku za dořešenou, pro další postup je nutné samostatně předložit

Radě MČ návrh usnesení usnesení.

6) Dopravní řešení křižovatek — prověření poměrů, rozhledů atd. — výstupy, další

postup

DK v průběhujednání neměla relevantní podklad, ke kterému by se mohla vyjádřit.

7) Cyklostezka Staroklánovická — posun v přípravě

Pan R. Ladman informoval, že ve věci cyklostezky, stojanů na kola a uzamykatelné kolárny na

nádraží Klánovice byl osloven technik přípravy a realizace za TSK, do doby jednání komise

nepřišlo vyjádření, bude zjištění stavu urgovat. Cyklokoordinátor MČ se obrátí s analogickým

dotazem na cyklokoordinátora MHMP.

8) Plán práce na zbytek období

Zůstává beze změn. Místostarosta Zdeněk Růžička připomněl nutnost zřízení vodorovného

značení V9a na komunikaci ul. Soběšínské v místě výjezdu na komunikaci ul. Novosibřinská.

Případná realizace se odvíjí od předložení předmětného zápisu Radě MČ a následném uložení

zajištění úkolu příslušnému odboru ÚMČ Praha 21.
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9) Možnosti spolupráce pro kultivaci travnaté plochy za prodejnou Lidl

Bylo konstatováno, že vzhledem k nepřítomnosti pana komisaře Libora Václavíka se tento bod

odkládá na dalšíjednání.

10) Pokračování prací na polní cestě od ul. Ježovické

V současné době byla podána žádost na magistrát hl. m. Prahy o uvolnění finančních

prostředků na opravu ul. Ježovické, v návaznosti bude řešena i polní cesta.

11) Klánovická spojka — modelová data - názory komisařů

Po diskusi bylo konstatováno, že data jsou zpracována standardně používanými programy pro

modelové situace.

12) Různé

a) Odvolání člena DK

Přítomní byli seznámeni s dlouhodobou absencí Ing. Martina Daniela na jednáních komise (8 x

nepřítomnost na devíti jednáních po sobě jdoucích). Předseda komise v souladu s Jednacím

řádem pro činnost komisí navrhne Radě MČ Praha 21 členství Ing. Martina Daniela v komisi

ukončit.

Hlasování: Pro 6, proti 0, zdržel se 0

b) Volba nového člena DK

Dopravní komise doporučuje Radě MČ Praha 21 jmenovat Ing. Jiřího Tumpacha, MBA

(vedoucího odboru životního prostředí a dopravy ÚMČ P21) členem komise.

Ing. Jiří Tumpach, MBA byl panem Z. Růžičkou osloven a s účastí v komisi souhlasí.

Hlasování: Pro 6, proti 0, zdržel se 0

Jednání ukončeno cca v 19:00 hod

Příštíjednání: 1. 9. 2021 od 17:00 hod ve velké zasedací místnosti ÚMČ Praha 21

Vyhotovil a zapsal dne 7. 6. 2021 Radek Ladman tajemník DK_

Ověřil dne: 22. 6. 2021, Ing. Martin Kňákal předseda DK
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